
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 398 

 

На 29 август 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК в изборите за общински съветници и кметове на 29 октомври 

2023 г. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов,  

   Димитър Димитров, Красимир Ципов, Цветанка 

   Георгиева, Любомир Георгиев и Георги Баханов 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Димитър Димитров, Цветанка  

   Георгиева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

   Севинч Солакова и Георги Баханов 

3. Доклади относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК. 

  Докладват: Ерхан Чаушев, Цветанка Георгиева и 

   Георги Баханов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Елка Стоянова. 
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Заседанието бе открито в 10,45 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Стоянова, 

останалите колеги подготвят преписки за днешното заседание.  

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно назначаване съставите на 

ОИК в изборите за общински съветници и кметове на 29 октомври 

2023 г. с докладчици: колегата Матева, Войнов, Димитров, Ципов, 

Георгиева, Георгиев. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

колегите Димитров, Георгиева, Ципов, Георгиев, Солакова и Георги 

Баханов. 

3. Доклади относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК с докладчици колегите Чаушев, Георгиева и Баханов. 

В дневния ред в точка втора от вчера остана колегата 

Баханов, така че го добавям. Добавям и в първа точка господин 

Баханов. 

Колеги, имате ли други предложения, като, разбира се, 

дневният ред в днешния ден най-вероятно ще бъде допълван и 

изменян, тъй като доста работа ни предстои. 

Моля, режим на гласуване? Няма. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 
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ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО НАЗНАЧАВАНЕ 

СЪСТАВИТЕ НА ОИК В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ 

СЪВЕТНИЦИ И КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно назначаване на ОИК в община Криводол, област 

Враца. 

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-92/24.08.2023 г. от 

кмета на община Криводол с предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване на изискванията на Изборния кодекс. 

Участвали са представители на всички парламентарно представени 

партии и коалиции.  

Постигнато е съгласие между участниците в консултациите 

по отношение на състава на Общинската избирателна комисия в 

община Криводол. 

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Криводол, област Враца, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Силвия Крумова Каменова – ГЕРБ-СДС и зам.-

председатели: Наташа Георгиева Цветанова – ПП-ДБ; Анита 

Любомирова Петрова – ДПС; Галя Димитрова Николова – „БСП за 

България“, и Деница Борисова Христова – ИТН; секретар – София 

Ангелова Иванова-Николова – Възраждане; членове: Силвия 

Пламенова Илиева и Илияна Симеонова Василева – ГЕРБ-СДС; 

Веселина Илиева Христова-Тодорова и Йонета Велкова Николова – 

ПП-ДБ; Цветелина Петрова Младенова – „Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2089-МИ/29.08.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в папката има проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Кула, област Видин. 

Постъпило е писмо с вх. № МИІ06-260-75 от кмета на 

община Кула, с което той предлага да назначим съгласувания на 

консултациите състав на Общинската избирателна комисия от 

11 членове. 

Представени са всички изискуеми документи, проведени са 

консултациите при спазване изискванията на Изборния кодекс. 

Предлагам на вашето внимание предложението на кмета за 

следния състав на Общинската избирателна комисия в община Кула 

в състав от 11 членове: председател – Галина Иванова Ценкова – 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Йошка Илиева Йончева – 

„Възраждане“; Даниела Тошева Ванкова – ДПС; Ирина Бориславова 

Илиева – „БСП за България“; Наталия Йорданова Боева – ИТН; 

секретар – Станислава Данчева Бояджийска – ПП-ДБ, и членове: 

Надежда Веселинова Миленова и Пенко Николаев Йончев – ГЕРБ-

СДС; Христела Александрова Христова и Йолина Станиславова 

Иванова – ПП-ДБ; Лилия Генчева Иванова – „Възраждане“. 

Предлагам да одобрим това предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2090-МИ/29.08.2023 г. 

Колега Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпила преписка от община Гоце Делчев 

с вх. № МИ-06-260-205/28.08.2023 г. с предложение на Общинската 

избирателна комисия в община Гоце Делчев. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

разпоредбите на Изборния кодекс и наше Решение № 1962-

МИ/04.08.2023 г. 

Консултациите са проведени при спазване изискванията на 

чл. 76 от Изборния кодекс, като са участвали представители на 

парламентарно представените партии и коалиции. 

Видно от протокола и представените документи е постигнато 

съгласие между участниците в консултациите по отношение състава 

на Общинската избирателна комисия в община Гоце Делчев, област 

Благоевград. 

Предвид изложеното и на основание разпоредбите на 

Изборния кодекс, предлагам Централната избирателна комисия да 

вземе следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община Гоце 

Делчев, област Благоевград, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Иванка Тодорова Ибришимова – ПП-ДБ; зам.-

председатели: Рая Стоянова Тунчева – ГЕРБ-СДС; Иван Николов 

Бусаров – „Възраждане“; Катя Георгиева Воденичарова – „БСП за 

България“ и Стоянка Иванова Джингарева – ИТН; секретар – Шабан 

Шабан Хаджиоли – ДПС, членове: Иван Ангелов Тюхков и Ирена 

Ангелова Кардашева – ГЕРБ-СДС; Кирил Живков Димитрушев и 
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Диана Асенова Узунова – ПП-ДБ; Катерина Тодорова Бабанова – 

„Възраждане“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2091-МИ/29.08.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ:  Колеги, във вътрешната мрежа и в 

папка с мои инициали е качен проект на решение с проектен номер 

2117-МИ. Проектът на решение е относно назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Раднево, област Стара Загора. 

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260-184/25.08.2023 г. от 

кмета на община Раднево, чрез което са ни изпратили документите 

от консултациите по отношение състава на Общинската избирателна 

комисия в община Раднево. 

На консултациите е постигнато съгласие. Спазени са 

изискванията на Изборния кодекс, а в писмото са приложени всички 

изискуеми документи, необходими, за да може Централната 

избирателна комисия да вземе решение и да назначи тази общинска 

избирателна комисия. 

Предвид това предлагам да вземем такова решение и да 

назначим Общинска избирателна комисия в община Раднево в 

състав от 11 членове с четирима заместник-председатели, както 

следва: председател – Пенка Колева Георгиева-Желева – ГЕРБ-СДС; 

зам.-председатели: Павлина Петкова Сербезова – „Възраждане“; 

Калина Желязкова Христова – ДПС; Даниела Иванова Кънева-
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Дечева – „БСП за България“; Красимира Иванова Керанова – ИТН; 

секретар – Даниела Дечева Дечева ПП-ДБ, членове: Милица 

Мирославова Тонева и Ваня Петрова Георгиева – ГЕРБ-СДС; Петя 

Димитрова Генчева и Дарина Асенова Хаджиева-Динева – ПП-ДБ; 

Михаела Минкова Змеева – „Възраждане“. 

Следват традиционните точки втора и трета в диспозитива на 

проекта на това решение, а именно че Общинската избирателна 

комисия встъпва в правомощията си на 9 септември и на 

назначените членове да се издадат удостоверения. 

Това е проектът, който предлагам на вашето внимание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Решението е № 2092-МИ/29.08.2023 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, следващият проект на решение, 

който докладвам, е с проектен номер 2114-МИ, също в папка с мои 

инициали в днешната вътрешна мрежа относно назначаване на 

Общинската избирателна комисия в община Гълъбово, област Стара 

Загора. 

Писмото на кмета на община Гълъбово също е от 25 август, 

заведено при нас с вх. № МИ-06-260-171. Всички необходими 

документи са представени в писмото. 

На консултациите е постигнато съгласие по отношение 

състава на Общинската избирателна комисия и в тази връзка 

предлагам да вземем решение за нейното назначаване в следния 

състав: председател – Евгения Иванова Вълчева – ПП-ДБ; зам.-

председатели: Стефка Тянкова Нанковска – ГЕРБ-СДС; Миглена 

Иванова Нейкова – „Възраждане“; Павлина Петрова Драгиева – 
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„БСП за България“; Станислава Георгиева Таскова – ИТН; секретар 

– Живка Тянкова Динева – ДПС, и членове: Лидия Георгиева 

Петкова и Камелия Димитрова Георгиева – ГЕРБ-СДС; Мариела 

Гочева Гочева и Жанко Статев Статев – ПП-ДБ; Станимира Грозева 

Желева – „Възраждане“. 

Това е проектът, който предлагам да гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2093-МИ/29.08.2023 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам проект на решение с 

проектен номер 2115-МИ относно назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Бойница, област Видин. 

Писмото от кмета на община Бойница е с вх. № МИ-06-260-

171/25.08.2023 г. Представени са всички изискуеми документи във 

връзка с Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ. 

На консултациите е постигнато съгласие между участниците 

и предвид това предлагам да вземем решение, с което да назначим 

Общинската избирателна комисия в община Бойница, област Видин 

в състав от 11 членове с четирима заместник-председатели, както 

следва: председател – Биляна Иванова Илиева – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Милчо Иванов Цоков – „Възраждане“; Борислава 

Любенова Трифонова – ДПС; Мими Василева Цанкова – „БСП за 

България“; Жанета Сашова Иванова – ИТН; секретар – Ралица 

Петрова Кръндорска – ПП-ДБ, и членове: Цветомира Калчева 

Нинова и Владислав Руменов Кънчев – ГЕРБ-СДС; Габриела 

Георгиева Николова и Велина Цанкова Каменова – ПП-ДБ; Ивайло 

Неделков Миланов – „Възраждане“.  
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Това е проектът, който предлагам за гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2094-МИ/29.08.2023 г. 

Следващ докладчик – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам преписка, 

постъпила от кмета на община Сухиндол ведно с предложение за 

състав на Общинската избирателна комисия. 

На проведените консултации за състава на Общинската 

избирателна комисия е постигнато съгласие между участниците, 

предвид което ви предлагам да назначим Общинска избирателна 

комисия в община Сухиндол, област Велико Търново, в състав от 11 

членове, както следва: председател – Миглена Драгиева Шишкова – 

ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Орлин Мартинов Пазвантов – 

„Възраждане“; Алие Ибрямова Чавдарлиева – ДПС; секретар – 

Калин Георгиев Маречков – ПП-ДБ и членове: Надежда Кирилова 

Иванова и Нешка Цанева Денчева – ГЕРБ-СДС; Светлозар Петров 

Буланов и Румен Иванов Стойчев – ПП-ДБ; Цветан Петров Петров – 

„Възраждане“; Тодор Христов Алтънов – „БСП за България“; Аннет 

Калинова Илиева – ИТН – всичките със съответните ЕГН-та. 

Предлагам да приемем решение, с което да назначим състава 

на ОИК в община Сухиндол, област Велико Търново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Не виждам. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Решението е № 2095-МИ/29.08.2023 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Докладвам, че с писмо – вх. № МИ-

06-260-233/28.08.2023 г. от кмета на община Карлово, област 

Пловдив е постъпила преписката от проведените консултации ведно 

с предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

На консултациите е постигнато съгласие между участниците 

по отношение на състава на Общинската избирателна комисия в 

община Карлово, предвид което ви предлагам да назначим ОИК в 

община Карлово, област Пловдив в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Ивелина Николова Димовска – ГЕРБ-СДС; 

зам.-председатели: Евгения Маринова Калончева – „Възраждане“; 

Сехер Кязимова Бекташева – ДПС; Пепа Николова Шуплева – „БСП 

за България“ и Георги Иванов Гачев – ИТН; секретар – Нина 

Стоянова Георгиева – ПП-ДБ, и членове: Владимир Костадинов 

Костов и Светлана Костадинова Костадинова – ГЕРБ-СДС; Стойка 

Божкова Томанова и Севдалин Иванов Севов – ПП-ДБ; Петя Матева 

Генова – „Възраждане“, със съответните ЕГН-та. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2096-МИ/29.08.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно назначаване на Общинската избирателна 

комисия в община Приморско, област Бургас. 
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В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-151/28.08.2023 г. от кмет на община Приморско с 

предложение за състав на ОИК. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване на изискванията и е постигнато съгласие. 

С оглед на съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинската избирателна комисия в община 

Приморско, област Бургас в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Николина Алексиева Кънчева – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Пламен Николаев Генов – ПП-ДБ; Павлина Атанасова 

Маврова – ДПС; Златина Илиева Петкова – ИТН; секретар – 

Красимир Василев Кръстев – „Възраждане“, и членове: Елена 

Стойчева Динкова и Николай Дачев Сотиров – ГЕРБ-СДС; Антон 

Маргаритов Кирев и Станимир Петров Кискинов – ПП-ДБ; 

Християн Любомиров Желязков – „Възраждане“; Петра Вълчева 

Петрова – „БСП за България“. 

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 2097-МИ/29.08.2023 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад 

преписката, постъпила от кмета на община Бобошево. Припомням, 

че я разгледахме на заседание и установихме, че за едно от 
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предложенията нямаше надлежно представени документи. 

Изпратихме писмо до представляващия партията от 24 август тази 

година и е постъпил отговор към вх. № МИ-06-260-9/29.08.2023 г. 

То е от кмета на община Бобошево, предложението е входирано там 

във връзка с нашето писмо от ПП „Възраждане“. 

Предлага се лицето да бъде заменено с Кръстьо Кирилов 

Софрониев със съответното ЕГН. 

Документите са изпратени по пощата в оригинал, се сочи. 

Има декларация и Уверение, от което е видно, че лицето е със 

завършена степен „бакалавър“, защитена дипломна работа и 

дипломата му е в процес на издаване от съответното учебно 

заведение. 

Предлагам проект на решение относно назначаване на 

Общинската избирателна комисия в община Бобошево, област 

Кюстендил, във връзка с постъпилото писмо с вх. № МИ-06-260-

9/22.08.2023 г. от кмета на община Бобошево, а именно в състав от 

11 членове, както следва: председател – Веска Милчова 

Костадинова-Михалчева – ГЕРБ-СДС; зам.-председатели: Рая 

Станиславова Иванова – „Възраждане“; Камелия Тодорова Петрова 

– ДПС; секретар – Мариана Александрова Стаменова – ПП-ДБ, и 

членове: Мария Кирилова Комарова и Диана Василева Васева – 

ГЕРБ-СДС; Милена Кирилова Дашева и Сашка Димитрова Тренева 

– ПП-ДБ; Кръстьо Кирилов Софрониев– „Възраждане“; Елена 

Михайлова Димитрова – „БСП за България“; Венцислав Валериев 

Миланов – ИТН. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания по 

проекта? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 
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Решението е № 2098-МИ/29.08.2023 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви за сведение, 

че от община Ветрен е постъпил оригиналът на декларацията на 

член на ОИК – Ветово, която назначихме вчера. Също така са 

постъпили оригиналите за ОИК – Каспичан. Двете преписки са с вх. 

№№ МИ-06-260-111 и МИ-06-260-180. Ще бъдат приложени към 

преписките по назначените комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Девин, област Смолян. 

В Централната избирателна комисия са постъпили 

документите, изпратени от кмета на община Девин с вх. № МИ-06-

260-124. На 25 август са изпратени по електронната поща, а на 28 

август пристигна цялата преписка с всички необходими документи. 

На проведените консултации е постигнато съгласие за 

състава на Общинската избирателна комисия. Представени са 

всички документи съгласно изискванията на Изборния кодекс и 

Решение № 1962-МИ на ЦИК. 

Предлагам да вземем решение, с което да назначим 

Общинска избирателна комисия Девин в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Зелма Асенова Белберова – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Красимира Димитрова Кисьова – „Възраждане“; 

Селви Руджеп Читак – ДПС; Росица Владимирова Георгиева – „БСП 

за България“; Виолина Емилова Чолакова – ИТН; секретар – Сийка 

Петкова Хворева – ПП-ДБ и членове: Стефан Стоянов Радев и 

Аделина Валериева Коджабашева – ГЕРБ-СДС; Даниела Димитрова 

Радева и Донка Йорданова Балталийска – ПП-ДБ; Венцислав 

Красимиров Гаджаков – „Възраждане“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2099-МИ/29.08.2023 г. 

Колеги, има ли в готовност други преписки? 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Върбица, област Шумен.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260-219 от 28 август 2023 г. от кмета на община Върбица с 

предложение за състав на Общинската избирателна комисия в 

общината. 

Представени са всички изискуеми документи. 

Консултациите са проведени при спазване на изискванията на 

Изборния кодекс, като е постигнато съгласие между участвалите в 

тях. 

Предвид изложеното и на съответните правни основания от 

Изборния кодекс ви предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Върбица, област Шумен, в състав от 11 членове, както следва: 

предстседател – Мариела Любчева Иванова – „БСП за България“; 

зам.-председатели: Родинка Славова Тодорова – ГЕРБ-СДС; Иван 

Илиев Петков – ПП-ДБ; Мирослава Димитрова Димитрова – 

„Възраждане“; Йонка Николаева Капралова – ИТН; секретар – 

Ахмед Мустафов Капустрев – ДПС, и членове: Реджеп Мусов 

Дурльов и Габриела Пламенова Няголова – ГЕРБ-СДС; Хюсеин 

Мустафов Бошнаков и Николай Николаев Димов – ПП-ДБ; Теодора 

Маринова Миленова – „Възраждане“. 
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Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2100-МИ/29.08.2023 г. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. 

№ ЕП-04-01-1, с което ни се препраща от Министерството на 

външните работи Въпросник от Испанското председателство на 

Съвета на Европейския съюз. Търси се нашето мнение до 12 по 

поставените въпроси – това е едно приложение от около 50 

страници. Докладвам го за сведение и запознаване. 

С вх. № ЕП-04-01-1-5 имаме препратено досието с 

компромисните предложения на Испанското председателство по 

Регламента за политическа  реклама. Малко по-кратко е 

приложението – 4 файла са. Не виждам срок, в който трябва да 

отговорим. Ако имам физическа възможност, ще погледна и този 

документ. Докладвам сега за сведение и запознаване. 

Имаме и писмо с вх. № 07-790-1/25.08.2023 г., с което отново 

ни припомнят, че 17-та среща на Европейската мрежа за изборно 

сътрудничество ще се състои на 17 септември и как евентуално да се 

регистрираме – указания, свързани с участието, включително може 

да бъде и в онлайн формат. 
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Следващата преписка е с вх. № 07-34 – изпратено ни е 

потвърждение за успешно използване на криптиращия инструмент. 

Докладвам го за сведение. Направих справка по телефона, 

единственото потвърждение, дошло от Белгия. Предполагам, че тъй 

като много от служителите, свързани с този проекта, са в отпуск, 

съобщенията ще пристигнат скоро. Това бяха моите доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева 

– заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

14-7/28.08.2023 г. – писмо, от кмета на община Дупница, с което 

иска от Централната избирателна комисия да разреши отварянето на 

запечатано помещение, в което се съхраняват изборни книжа и 

материали, с цел тяхното преместване до извършване на експертиза 

и предаване на „Държавен архив“. 

Предлагам ви писмо, с което да го уведомим, че достъпът до 

запечатани помещения се осъществява на основание т. 2.2 от 

Решение № 1750 от 10 март със заповед на кмета на общината, без 

да е необходимо изричното разрешение на Централната избирателна 

комисия. 

Моля да погледнете текста на писмото в моя папка и ако 

нямате възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка – вх. № 

ЦИК-09-257/28.08.2023 г., се прави предложение с протоколно 

решение да одобрим изготвена заявка за доставка на материали, 
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минерална вода, кафе и други консумативи във връзка с предходно 

наше решение по протокол от 14 август 2023 г. 

При изготвяне на заявката за сметка на представителните 

разходи, гласувани с протоколно решение на Централната 

избирателна комисия, е съобразено количеството, необходимо за 

следващия месец. Към докладната записка е представен списък на 

специализираните фирми въз основа на направено проучване. 

Предлагам да одобрим този списък на фирмите, от които да 

се поиска извършването на доставката. Прогнозната стойност е 

2 356,82 лв. с ДДС съгласно приложението към докладната записка. 

Представен е контролен лист за частта на второто полугодие 

за страната въз основа на протоколното решение на ЦИК за 

определяне размера на представителните нужди. 

Предлагам да одобрим така изготвената заявка и 

приложените приложения освен заявката, материалите и да се 

направи искането до съответните фирми, за които е извършено 

проучване от домакина на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в тази връзка ви предлагам 

да изпратим писмо до „Информационно обслужване“ АД за 

пощенска кутия на домакина на Централната избирателна комисия 

Валя Димитрова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – 1 (Йорданка Ганчева). 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

получена оферта във връзка с писмото, изпратено до 

специализирани фирми за унищожаване на документи с изтекъл 

срок на съхранение в учрежденския архив на Централната 

избирателна комисия – вх. № ЦИК-00-277/28.08.2023 г. 

Във вътрешната мрежа извън персоналните папки се намира 

банер на становище по въпрос може би общински съветник в мандат 

2019 – 2023 г., да бъде член на ОИК с мандат 2023 – 2027 г. Ние 

имаме отговор на този въпрос на страницата. 

Предлагам ви да прецизираме отговора, доколкото 

подаването на заявление и достатъчно основание за предсрочното 

прекратяване на пълномощията на общинските съветници. Самото 

приемане на решението за констатиране на това прекратяване се 

случва в по-различен срок и не съвпада с подаването на заявлението. 

Като се има предвид все пак краткия срок, в който протичат 

консултациите и се назначават съставите на общинските 

избирателни комисии, считам, че следва да прецизираме отговора, 

който да бъде публикуван на нашата страница, като заместващ текст 

на съответния въпрос.  

По формулировката, благодаря на господин Георгиев, който 

ме насочи да привържа отговора с позоваването на реда по ч л. 30, 

ал. 4, т. 3 от ЗМСМА. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Колеги, във връзка с доклада на колегата Солакова има ли по 

предложението изказвания, някакви изменения по текста ще се 

предлагат ли?  

Аз ще допълня нейното предложение, както изглежда този 

проект на банер в долната част „Местни избори 2023“, така да бъдат 

всички банери, които се публикуват на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия, за да бъдат еднакви. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик в точка втора – господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Докладвам ви писмо от приемната на 

Министерския съвет с вх. № МИ-03-14/25.08.2023 г. Писмото е със 

следното съдържание: „В Министерския съвет на Република 

България по електронната поща  постъпи сигнал от г-жа Валентина 

Шаркова по конкретно поставен въпрос. 

На основание чл. 112, Глава осма „Предложения и сигнали“ 

от Административнопроцесуалния кодекс, във връзка с чл. 20, ал. 1 

от разпоредбите на Закона за администрацията и чл. 65, т. 10 от 

Устройствения правилник на Министерския съвет, приложено 

предоставяме настоящото изложение на вашето внимание“. Не е за 

становище.  

Адресирано е до президента, до министър-председателя на 

България, до председателя на Народното събрани, омбудсмана, 

парламентарните групи на ГЕРБ-СДС; ПП-ДБ; „Възраждане“; 

парламентарната група на ДПС, ИТН и парламентарната група „БСП 

за България“. 

Молбата е от В.        К.           Ш., по отношение на която 

имаше казус – в сила решение на КПКОНПИ. Общинската 

избирателна комисия излезе с решение, че прекратява правомощията 

й като общински съветник в Общински съвет Благоевград. 

Колеги, моля да се запознаете с молбата на госпожа   Ш., 

която описва тези обстоятелства и накрая пише, че няма яснота дали 

има право да бъде общински съветник в следващия мандат на 

Общински съвет – Благоевград, мандата 2023 – 2027 г. Искрено се 

надява да й помогнем, за да е наясно дали има право да се 

кандидатира. 
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Приложени са доста документи. Към момента докладвам за 

запознаване и ще подготвя отговор, който ще предложа на вашето 

внимание. 

Уважаеми колеги, докладвам вх. № МИ-22-75-1/24.08.2023 г. 

Знаете, че имаше писмо от гражданин, получено по имейл, че в 

община Струмяни, кметство Микрево се събира подписка от лица, 

служебно ангажирани в кметството и в общината, за издигане на 

настоящия кмет явно за нов мандат.  

Господинът искаше да направим проверка на място както в 

сградата на кметство Микрево, така и в сградата на общинската 

администрация на община Струмяни по изнесените факти, че 

служители събират подписи в подкрепа на настоящия кмет.  

Във връзка с това писмо Централната избирателна комисия 

гласува до кмета на община Струмяни да извърши проверка за 

неправомерна агитация на служители в кметство Микрево на 

изнесеното в сигнала, и да изпрати становище в ЦИК. Досега не сме 

получили такова становище.  

Тъй като имаше копие до сигналоподателя, имаме от него 

имейл с вх. № МИ-22-75-1/24.08.2023 г., в което пише:  „Как кметът 

ще се проверява сам, мили мои? Отговорът, който ми изпращате е 

нелеп.“ 

Уважаеми колеги, Централната избирателна комисия, тъй 

като все още не е назначена Общинска избирателна комисия в 

община Струмяни, няма правомощия и не знам по какъв начин може 

да извърши проверка на място дали изнесеното в сигнала отговаря 

на истината. 

Единият вариант, който предлагам, е да остане за сведение, 

другият вариант е да се изпрати на областния управител за 

извършване на проверка. 

Ако колегите имат някакво друго предложение по повод 

подадения сигнал по имейл. Това са двете ми предложения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението да изпратим на областния 
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управител на област Благоевград преписката за извършване на 

проверка. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Последният ми доклад е въпрос, 

получен по имейла с вх. № МИ-22-80/21.08.2023 г. „Уважаема 

госпожо Нейкова, моля да поясните смята ли се за уседналост, ако 

постоянният адрес е сменен с настоящ в същото населено място, в 

изискуемия шестмесечен срок, касаещ правото на жители да се 

кандидатират за общински съветници?“ Мейла е от госпожа 

Андреева.  

Така, както е формулиран въпросът, въобще не ми става ясно 

какво има предвид и предлагам да се свържа по телефона, тъй като 

има подаден телефон, за да уточня точно какъв е казусът на госпожа 

Андреева и евентуално да се отговори по телефона. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, връщаме се 

в доклади в точка едно. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви проект на решение 

относно назначаване на Общинска избирателна комисия в община 

Кюстендил. 

Документите са постъпили с писмо с вх. № МИ-06-260-

222/28.08.2023 г. Представени са всички изискуеми документи. 

Постигнато е съгласие на консултациите и ви предлагам да назначим 

ОИК – Кюстендил, в състав от 11 членове, както следва: председател 

– Венцислав Благоев Механджийски – ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели: Добри Пламенов Божков – БСП; Огнян Кирилов 

Иванов – ДПС; Владимир Александров Миланов – „Възраждане“; 

секретар – Илиян Георгиев Хаджийски – ПП-ДБ, и членове: 
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Димитрина Георгиева Христова и Гергана Валентинова 

Светославова – ГЕРБ-СДС; Светослава Георгиева Радославова и 

Румяна Иванова Сергиева-Димитрова – ПП-ДБ; Соня Йорданова 

Младенова – „Възраждане“; Антоанета Василева Агаджикова-

Винарова – ИТН. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2101-МИ/29.08.203 г. 

 

Продължаваме с точка трета, след което ще прекъснем 

заседанието. 

ДОКЛАД ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

27-96/24.08.2023 г. от ОИК – Чипровци, искане за изплащане на 

възнаграждение на членове на комисията, участвали в дадено 

дежурство на 10 август от председател, заместник-председател, 

секретар и един член във връзка с подготовка и предаване на архива 

на общинската администрация. 

Сумата е в размер на 231,42 лв. Налични са счетоводна 

справка и контролен лист. Приложени са всички изискуеми 

документи.  

Предлагам ви с протоколно решение да одобрим изплащането 

на сумата за ОИК – Чипровци. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 
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Моля да гласуваме изплащането на възнаграждение на ОИК – 

Чипровци от мандат 2019 г. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам ви искане за изплащане на 

възнаграждение от ОИК – Карнобат, област Бургас. Молят да им 

бъде изплатено възнаграждение за проведено на 22 август заседание, 

на което са прекратени предсрочно пълномощията на общински 

съветник от „БСП за България“ и обявен за избран следващия в 

листата.  

Представени са протокол от заседанието и решението, като 

доказателство. В първото искане е допусната грешка, явно 

техническа, и по имейла е коригирана грешката с ново искане с 

правилната дата, подписано от председател и секретар – първото е в 

оригинал, второто е по имейл. 

Наличен е контролен лист и счетоводна справка, от които е 

видно, че общата сума за проведено заседание на ОИК – Карнобат, в 

състав от председател, двама заместник-председатели, един секретар 

и седем членове – пълен състав, общата сума с осигурителните 

вноски е 607,81 лв. За законосъобразност има становище и 

контролен лист на исканото възнаграждение от счетоводството на 

Централната избирателна комисия. 

Предлагам да вземем протоколно решение, с което да 

одобрим изплащането на възнаграждението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля да одобрим изплащането на възнаграждение на ОИК – 

Карнобат. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващото искане за изплащане на 

възнаграждение е от ОИК – Челопеч, за дадено дежурство на 

23 август във връзка с комплектуване и предаване на архив от 

председател, секретар и член на  ОИК – Челопеч.  

Приложен е приемо-предавателен протокол като 

доказателство за извършените действия от членовете на ОИК – 

Челопеч. Представени са контролен лист и счетоводна справка, от 

която е видно законосъобразността на искането. 

Предлагам с протоколно решение ЦИК да одобри изплащане 

възнаграждението на ОИК – Челопеч, като общата сума с 

осигурителните вноски е на стойност 174,23 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания има ли? 

Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колегата Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, докладвам ви четири 

искания за изплащане на възнаграждения от различни Общински 

избирателни комисии. 

Първото е с вх. № МИ-27-100 и МИ-27-101 от ОИК – Червен 

бряг. Искането е за дадено дежурство на 20 август 2023 г. от 

председател, секретар и член – обработвали са документи и са 

представили писмо до разследващи органи, всъщност до Окръжна 

прокуратура. 
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Също така са дали и дежурство на 21 август 2023 г. от 

председател и член във връзка с обработка и представяне на 

документи до институции. 

По преписката е приложена счетоводна справка и контролен 

лист, поради което предлагам да изплатим възнаграждение на ОИК – 

Червен бряг, в размер на 244,47 лв. с осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: С вх. № МИ-27-102/23.08.2023 г. са ни 

представени искания за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Търговище, по отношение на проведено заседание на 18 август 2023 

г., на което са присъствали председател, зам.-председател и шестима 

членове, на което са прекратявали пълномощия на общински 

съветник. На 17 август са подготвили документацията от 

председател, зам.-председател и секретар за провеждането на 

заседанието. 

Предлагам да се изплати искането за дежурството и 

заседанието. По преписката има счетоводна справка, контролен 

лист. 

Предлагам да се изплати възнаграждение в размер 618,45 лв. 

с осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам ви за сведение вх. № МИ-15-

120 от ОИК – Разлог. Уведомяват ни, че със свое решение са 

прекратили пълномощия на общински съветник и са обявили за 

избран следващия в листата на ПП ГЕРБ-СДС. Това са моите 

доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Прекъсвам заседанието на Централната избирателна комисия, 

за да се подготвят преписки за следобедната част. 

Ще продължим в 15,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Осем членове сме 

в залата – имаме кворум.  

Колеги, предложения по дневния ред?  

Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Предлагам да включим нова 

точка в дневния ред, а именно: Проект на решение относно 

откриване на състезателна процедура с договаряне за възлагане на 

обществена поръчка с предмет „Дейности по осигуряване на 

машинното гласуване“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожа Матева.  
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РОСИЦА МАТЕВА: Моля да включим нова точка в дневния 

ред: Проект на решение за регистрация на инициативни комитети в 

общинските избирателни комисии за участие в изборите за 

общински съветници и кметове.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Госпожо Председател, предлагам 

нова точка в дневния ред: Регистрация на кандидатите в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

Вие?  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: В назначаване на ОИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добавям господин 

Чаушев в т. 1.  

Колеги, други предложения по дневния ред има ли?  

Предлагам предложението на госпожа Матева да е т. 4 от 

дневния ред, предложението на госпожа Георгиева – т. 5, и на 

господин Войнов – т. 6 от дневния ред.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: И промени в състав на ОИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, Вие правите предложение за Проект на решение за 

промяна в състава на ОИК – Опака.  

Предлагам ви да бъде т. 7.  

Колеги, други предложения по дневния ред?  

Ако няма други предложения, моля, режим на гласуване за 

допълване на дневния ред с точките, които току-що бяха 

предложени.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Колеги, продължаваме с доклади в точка първа: Проекти на 

решения относно назначаване съставите на ОИК в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

Госпожо Матева, заповядайте.  
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РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря.  

Колеги, предлагам ви проект на решение за назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Карнобат.  

Документите са изпратени от кмета на общината, постъпили 

са в ЦИК с вх. № МИ-06-260/246 от 28 август 2023 г. Представени са 

всички необходими документи, постигнато е съгласие на 

консултациите.  

Предлагам ви да назначим Общинска избирателна комисия – 

Карнобат в състав от 11 членове, както следва: председател – Минка 

Андреева Колева от ГЕРБ-СДС, четирима заместник-председатели – 

Диана Петрова Дюлгерова от „Възраждане“, Мелек Съдика Шериф 

от ДПС, Надя Димитрова Русева от „БСП за България“, Деян Деянов 

Драганов от „Има Такъв Народ“; секретар – Светла Иванова 

Железчева; и членове – Зоя Колева Чанкова и Деница Петкова 

Пенева от ГЕРБ-СДС, Нели Генчева Райнова и Деница Христова 

Арангелова от ПП-ДБ, Росица Събева Димитрова от „Възраждане“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания? Няма.  

Режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2102-МИ/29.08.2023 г.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект, който ви 

предлагам, е за назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Мизия.  

В ЦИК с вх. № МИ-06-260/240 от 28 август 2023 г. са 

пристигнали документите от кмета на община Мизия с предложение 

за състав. Представени са всички необходими документи, 

постигнато е съгласие на консултациите.  

Поради което ви предлагам да назначим Общинска 

избирателна комисия – Мизия, в състав от 11 членове, както следва: 
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председател – Валерия Иванова Цурова от ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели – Галина Константинова Йолкова от ПП-ДБ, Ива 

Светлинова Димитрова от „Възраждане“, Галя Йорданова Цачева от 

„Има Такъв Народ“; секретар – Виляна Искренова Якимова от ДПС; 

и членове – Емилия Ивалинова Киновска и Елена Емилова Петрова 

от ГЕРБ-СДС, Ваня Николова Мойсовска-Нинова и Милена 

Благовестова Генкова от ПП-ДБ, Ирена Димитрова Дахлева-Петрова 

от „Възраждане“, Сергей Върбанов Туртански от „БСП за България“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма.  

Режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2103-МИ/29.08.2023 г.  

РОСИЦА МАТЕВА: Следващият доклад, колеги е за проект 

на решение за назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Куклен, област Пловдив.  

Документите са постъпили с вх. № МИ-06-260/216 от 28 

август 2023 г. Има предложение за състав на Общинската 

избирателна комисия. Представени са всички необходими 

документи. Постигнато е съгласие на консултациите.  

Предлагам ви да назначим Общинска избирателна комисия в 

Куклен в състав от 11 членове, както следва: председател – Неофит 

Тодоров Чолаков от „Има Такъв Народ“; четирима зам.-

председатели – Мейрем Ибрямова Реджебова от ДПС, Николай 

Йовков Чолаков от ГЕРБ-СДС, Румен Асенов Узунов от 

„Възраждане“, Николай Карамфилов Узунов от „БСП за България“; 

секретар Ангел Петров Стоянов от ПП-ДБ; и членове – Костадин 

Петров Кърпачев и Соня Георгиева Петкова от ГЕРБ-СДС, Здравка 

Томова Иванова и Валерия Иванова Петрова от ПП-ДБ, Пейчо 

Тонков Николов от „Възраждане“.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2104-МИ/29.08.2023 г.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващият проект, който 

предлагам на вашето внимание, е за назначаване на Общинска 

избирателна комисия в община Провадия, област Варна.  

Документите са постъпили с вх. № МИ-06-260/203 от 28 

август 2023 г. Има предложение на кмета на община Провадия, 

представени са всички необходими документи. Постигнато е 

съгласие при консултациите.  

Предлагам да назначим ОИК – Провадия, в състав от 11 

членове, както следва: председател – Александра Нелкова Аврамова 

от ГЕРБ-СДС; четирима зам.-председатели – Надежда Владимирова 

Панайотова от „Възраждане“, Тодорка Николаева Иванова от ДПС, 

Галина Георгиева Стоянова от „БСП за България“, Александър 

Генков Конаков от „Има Такъв Народ“; секретар – Галя Петрова 

Димитрова от ПП-ДБ; членове – Мадлена Юрийева Самуилова и 

Виолета Асенова Мишкова от ГЕРБ-СДС, Нина Николова Иванова и 

Росица Хинева Петрова от ПП-ДБ, Пламена Манолова Маринова от 

„Възраждане“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  
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Решението е Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2105-МИ/29.08.2023 г.  

Колеги, кой ще е следващият докладчик, който има 

готовност?  

Госпожа Стойчева.  

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, представям Проект на 

решение относно назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Хитрино, област Шумен.  

Постъпила е преписка от кмета на община Хитрино с вх. № 

МИ-06-260/217 от 28 август 2023 г., което съдържа предложение за 

състав на Общинската избирателна комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи. Постигнато е съгласие 

на проведените консултации между участниците.  

Предлагам проект на решение за назначаване на Общинската 

избирателна комисия – Хитрино, в състав от 11 членове, както 

следва: председател – Айсел Февзиева Мусамединова, предложена 

от ПП-ДБ; четирима зам.-председатели – Вилдан Ибрям Хюсеин от 

ГЕРБ-СДС, Живко Колев Узунов от „Възраждане“, Гюрсел Иляз 

Халил от „Движение за права и свободи“ и Светослава Димитрова 

Борисова, предложена от коалиция „БСП за България“; секретар 

Веселина Маринова Маринова, предложена от „Има Такъв Народ“; и 

членове – Гьонюл Вадет Шабан и Семра Хюсеинова Фюсеин от 

ГЕРБ-СДС, Емилия Кирилова Янкова и Гюлшен Неджмидин Салим 

от ПП-ДБ, и Свилен Красимиров Стилиянов от „Възраждане“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по проекта за ОИК – Хитрино?  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  
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Решението е с Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2106-МИ/29.08.2023 г.  

Господин Чаушев, заповядайте.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Първо, искам да ви кажа, че от Джебел са 

дошли оригиналите с входящ номер, които ще бъдат приложени към 

преписката.  

Проект за назначаване на Общинска избирателна комисия в 

Кирково, с вх. № МИ-06-260/215 от 28 август 2023 г. Проведени са 

консултациите, направили са предложенията. Постигнали са 

съгласие за състава и разпределението на ръководните длъжности в 

ОИК – Кирково, със съответните документи.  

Предлагам ОИК – Кирково, както следва: председател – 

Николай Дочев от ГЕРБ-СДС, зам.-председатели – Станко Станков 

от ПП-ДБ, Илия Саръев от „Възраждане“, Мария Стилиянова от 

„БСП за България“, Росица Красимирова Манделева от ИТН; 

секретар – Детелина Попова от ДПС; членове – Лидия Мутафова и 

Георги Костолов от ГЕРБ-СДС, Янко Табаков и Златко Колачев от 

ПП-ДБ, и Красимира Видинска от „Възраждане“.  

Предлагам да гласуваме този проект като Общинската 

избирателна комисия да започне на 9 септември и да се издадат 

удостоверения на членовете на тази ОИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2107-МИ/29.08.2023 г.  
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Проект на решение за назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Медковец.  

С вх. № МИ-06-260/149 от 29 август 2023 г. от сме получили 

съответната преписка. Консултациите са проведени. Постигнато е 

съгласие. Представени са документи.  

Предлагам да назначим Общинска избирателна комисия – 

Медковец, в състав: председател – Полин Гълъбова от ГЕРБ-СДС; 

зам.-председатели – Зилия Кольова Данчова от ДПС, Емилия 

Цветанова от „БСП за България“, Валя Генадиева от ИТН; секретар 

– Петя Петрова от ПП-ДБ; членове – Валя Станкова и Любомир 

Евстатиев от ГЕРБ-СДС, Валя Кирилова и Горан Лозанов от ПП-ДБ, 

Цветелина Славчева и Николай Димитров от „Възраждане“.  

Съответно Общинската избирателна комисия да встъпи в 

правомощията си на 9 септември и съответно да им се издадат 

удостоверения.  

Предлагам да го гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект? Няма.  

Моля да гласуваме.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

Решението е № 2108-МИ/29.08.2023 г. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Следващият проект е за назначаване на 

Общинска избирателна комисия – Неделино.  

С вх. № МИ-06-260/83 от 25 август 2023 г. от кмета на 

община Неделино, сме получили преписката за назначаване на ОИК 

със съответните документи. Провели са консултация, постигнали са 

съгласие за състава и разпределението на ръководните длъжности от 

представените политически сили в Народното събрание.  
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Поради което предлагам да назначим Общинска избирателна 

комисия – Неделино, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Сийка Какалашева от „Възраждане“; зам.–

председатели – Орлин Айвазов от ГЕРБ-СДС; Антоанета 

Джамбазова от ПП-ДБ; секретар – Захаринка Петрова от ДПС; 

членове – Анастасия Личева и Юра Хаджиева от ГЕРБ-СДС, Елина 

Халваджиева и Мария Калинова от ПП-ДБ, Наталия Дюлева – 

„Възраждане“, Елина Келешева от „БСП за България“ и Фиданка 

Вълчева от ИТН.  

Комисията да встъпи в правомощията си на 9 септември, да 

им се издадат удостоверения.  

Предлагам да гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

Решението е № 2109-МИ/29.08.2023 г.  

Колеги, определям за малко господин Димитров да води 

заседанието.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Следващият проект е за назначаване на 

Общинска избирателна комисия – Димитровград.  

С вх. № МИ-06-260/196 от 26 август 2023 г. от кмета на 

община Димитровград сме получили съответната преписка с 

документите. На консултациите представителите на политическите 

сили са постигнали съгласие относно състава на тази Общинска 

избирателна комисия, която е в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Димитър Гавазов от ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – 

Десислава Костова от ПП-ДБ, Антония Делчева от „Възраждане“, 

Михаил Георгиев от „БСП за България“, Добри Рангелов от ИТН; 
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секретар – Другадън Апти от ДПС; членове – Тодор Иванов и 

Емилия Бонева от ГЕРБ-СДС, Надежда Колева-Стойчева и Светла 

Тодорова от ПП-ДБ и Светла Тричкова от „Възраждане“.  

Комисията да започне работа на 9 септември 2023 г. На 

назначените членове да се издадат удостоверения.  

Предлагам да гласуваме.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 

Колеги, имате думата за изказвания.  

Ако няма коментари и изказвания, предлагам да гласуваме 

този състав.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2110-МИ/29.08.2023 г.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги,  проект за назначаване 

на Общинска избирателна комисия – Кресна.  

В Централната избирателна комисия с вх. № МИ-06-260/130 

от 28 август 2023 г. от кмета сме получили преписката със 

съответните документи за проведени консултации за назначаване на 

тази Общинска избирателна комисия.  

Постигнали са съгласие за тази комисия в състав от 11 

членове, както следва: председател – Елена Димитрова от ГЕРБ-

СДС; зам.-председатели – Борислава Стоичкова от ПП-ДБ, Румен 

Сребранов от „Възраждане“, Тодорка Чонина от ИТН, Симеон 

Тодоров от ДПС; секретар – Костадин Влахов от „БСП за България“; 

членове – Мария Андрей и Снежина Вангелова от ГЕРБ-СДС, 

Борислав Станоев и Василка Драчева от ПП-ДБ и Борислав Божков 

от „Възраждане“.  

Комисията да встъпи в правомощията си на 9 септември 

2023 г., съответно да й се издадат удостоверения.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 

Колеги, чухте предложението на колегата Чаушев.  
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Тук искам да кажа, че за един от 

членовете сме получили и уверение от Югозападния университет в 

Благоевград, че Снежина Вангелова се е дипломирала и завършила 

курса за бакалавър. Просто го споменавам.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 

Колеги, чухте предложението на колегата Чаушев.  

Има ли изказвания?  

След като няма изказвания, да преминем към гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – няма.  

Решението е № 2111-МИ/29.08.2023 г.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Следващият проект е относно 

назначаване на Общинска избирателна комисия в Челопеч.  

С вх. № МИ-06-260/140 от 25 август 2023 г. от кмета на 

община Челопеч е представена преписката с документите за 

проведена консултация за назначаване на тази Общинска 

избирателна комисия. В консултациите е постигнато съгласие за 

състава на тази Общинска избирателна комисия в състав от 11 

членове.  

Предлагам: председател – София Иванова Кирилова от ГЕРБ-

СДС, зам.-председател – Мартин Божков от „Възраждане“, секретар 

– Теодора Златанова от ДПС; и членове – Стефани Боянова и 

Виолета Милчева от ГЕРБ-СДС, Венета Иванова и Елена Лукова-

Питекова от ПП-ДБ, Светлана Якова Нинова от „Възраждане“, Нели 

Петрова от „БСП за България“ и Петра Радева от ИТН.  

Комисията да встъпи в правомощията си на 9 септември 2023 

г. и да им се издадат съответните удостоверения.  

Предлагам да го гласуваме.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 

Колеги, имате думата за изказвания по направеното предложение за 

състав на комисията в Челопеч.  
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Отлагам този доклад, да не го гласуваме. 

Малко по-късно.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 

Добре, колеги. Отлагаме това решение, когато бъде готов 

докладчикът.  

Имате думата за следващото си предложение, господин 

Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Относно назначаване на Общинска 

избирателна комисия – Перник.  

С вх. № МИ-06-260/174 от 25 август 2023 г. от кмета на 

община Перник сме получили преписката за назначаване на тази 

Общинска избирателна комисия.  

Консултациите са проведени, постигнато е съгласие между 

участниците в тези консултации за състав на Общинската 

избирателна комисия в състав от 11 членове: председател – Румяна 

Петрова от ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Ирена Шаренкова от 

ПП-ДБ, Донка Ваташка от „Възраждане“, Иво Михайлов от „БСП за 

България“; секретар – Галина Никодимова от ДПС; членове – 

Юлияна Серафимова и Мартин Велков от ГЕРБ-СДС, Венета Стоева 

и Христина Христова от ПП-ДБ, Магдалена Сергиева от 

„Възраждане“ и Лилия Хранова от ИТН.  

Съответно да встъпят в длъжност на 9 септември 2023 г., да 

им се издадат удостоверения.  

Предлагам да го гласуваме.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 

Колеги, чухте предложението на колегата Чаушев.  

Има ли изказвания по неговото предложение за вземане на 

решение за назначаване на ОИК – Перник?  

Ако няма изказвания, предлагам да преминем към гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  
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ЕРХАН ЧАУШЕВ: Назначаване на Общинска избирателна 

комисия – Грамада.  

В Централната избирателна комисия с вх. № МИ-06-260/186 

от кмета на община Грамада сме получили преписката с 

документите за проведена консултация относно назначаване състава 

на ОИК в тази община, която е в състав от 11 членове.  

Постигнали са съгласие, поради което предлагам: 

председател – Иван Иванов от ГЕРБ-СДС; зам.-председатели 

Виктория Целкова от „Възраждане“, Мирослав Илиев от ДПС, 

Данаил Дичев от „БСП за България“, Мартина Георгиева от ИТН; 

секретар – Антоанета Бижева от ПП-ДБ; членове – Преслава 

Тодорова и Наташа Тошева от ГЕРБ-СДС, Ваня Андреева и Пепа 

Ангелова от ПП-ДБ и Петко Миков от „Възраждане“.  

Общинската избирателна комисия да встъпи в правомощията 

си на 9 септември 2023 г., да им се издадат удостоверения.  

Предлагам да гласуваме.  

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: 

Колеги, чухте предложението на господин Чаушев.  

Има ли мнения по въпроса?  

Ако няма, да пристъпим към гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – няма.  

Решението е № 2113-МИ/29.08.2023 г.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: И последно относно назначаване на 

Общинска избирателна комисия в община Никопол.  

С вх. № МИ-06-260/163 от 25 август 2023 г. от кмета сме 

получили преписката за назначаване на тази Общинска избирателна 

комисия. След проведени консултации, на които съответните 

участници са постигнали съгласие за състава на тази Общинска 

избирателна комисия, която е от 11 членове.  
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Предлагам: председател – Маргаритка Петрова от ГЕРБ-СДС; 

зам.-председатели – Ралица Маринова от „Възраждане“, Фатме 

Османова от ДПС, Симеон Петранов от „БСП за България“, Ралица 

Вълчева от ИТН; секретар – Валерия Бунева от ПП-ДБ; членове – 

Евгения Георгиева-Драмбозова и Красимир Миланов от ГЕРБ-СДС, 

Ели Емилова Томова и Десислава Петрова от ПП-ДБ, Росица 

Парашкевова Имушакова от „Възраждане“.  

Комисията да встъпи в правомощията на 9 септември 2023 г., 

съответно да им се издадат удостоверения.  

Предлагам да ги гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма.  

Моля да гласуваме проекта на решение.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

Решението е № 2114-МИ/29.08.2023 г.  

Господин Ципов, заповядайте.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проекта на решение за назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Велики Преслав, област Шумен.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260/242 от 28 август 2023 г. от кмета на община Велики 

Преслав, с предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване на изискванията на Изборния кодекс, 

като е постигнато съгласие между участниците в тях.  

Предвид изложеното и съответните основания от Изборния 

кодекс от Изборния кодекс предлагам на вниманието ви следното 

решение:  
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Назначава Общинска избирателна комисия в община Велики 

Преслав, област Шумен, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Петинка Василева Петрова от ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели – Ваня Милкова Недева от „Възраждане“, Златка 

Калчева Кюркчиева от ДПС, Красимир Янакиев Сланев от „БСП за 

България“, Димитрина Христова Димитрова от ИТН; секретар – 

Надежда Маринчева Върбева от ПП-ДБ; членове – Десислава 

Бориславова Стоянова и Миглена Стоянова Ангелова от ГЕРБ-СДС, 

Пламен Йорданов Недев и Петина Петрова Кирилова от ПП-ДБ, и 

Петина Руменова Вескова от „Възраждане“.  

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г.  

На назначените членове да се издадат удостоверения.“  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

Решението е № 2115-МИ/29.08.2023 г.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проекта за решение за назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Божурище, Софийска област.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260/218 от 28 август 2023 г. от кмета на община 

Божурище, с предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия. 

Представени са всички изискуеми документи. Консултациите 

са проведени при спазване на изискванията и е постигнато съгласие 

между участниците в тях. 
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На съответните основания от Изборния кодекс предлагам на 

вниманието ви следното решение:  

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Божурище, Софийска област, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Димитър Тодоров Димитров от ГЕРБ-СДС, зам.-

председатели Елеонора Георгиева Николова от ДПС, Милан 

Младенов Младенов от „Възраждане“, Роза Кирилова Иванова от 

„БСП за България“, Миглена Емилова Методиева от ИТН; секретар 

– Елена Александрова Пенчева от ПП-ДБ; членове – Даря Петрова 

Дончева и Йорданка Стаматова Попова от ГЕРБ-СДС, Александър 

Тодоров Христов и Соня Иванова Модева от ПП-ДБ, и Мелиса 

Гюнай Кямил от „Възраждане“.  

Общинската избирателна комисия встъпва в правомощията 

си на 9 септември 2023 г. 

На назначените членове да се издадат удостоверения.“  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма.  

Режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

Решението е № 2116-МИ/29.08.2023 г.  

Господин Георгиев, заповядайте.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Проект с номер 2095 относно 

назначаване на Общинска избирателна комисия в община Чирпан, 

област Стара Загора.  

Постъпило е писмо с вх. № МИ-06-260/177 от 25 август 

2023 г. от кмета на община Чирпан, с предложение за състав на 

Общинската избирателна комисия. 

Представени са всички изискуеми документи. Проведени са 

консултации при спазване на изискванията на чл. 76 от Изборния 
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кодекс. Партиите и коалициите, които са участвали в консултациите 

са постигнали съгласие.  

Предлагам Централната избирателна комисия да реши, че 

назначава Общинска избирателна комисия в община Чирпан, област 

Стара Загора, в състав от 11 членове, както следва: председател – 

Димитър Иванов Славов от ГЕРБ-СДС; зам.-председатели – Милена 

Пенева Пенева от „Продължаваме Промяната – Демократична 

България“, Анета Александрова Павлова от „Възраждане“ и Емилия 

Асенова Чакалова от ДПС; секретар – Георги Вълчев Жеков от „Има 

Такъв Народ“; и членове – Силвия Александрова Колева и 

Красимира Христова Танева от ГЕРБ-СДС, Павлина Манева 

Вълкова и Кремена Тотева Георгиева от „Продължаваме Промяната 

– Демократична България“, Стоян Илиев Даракчиев от 

„Възраждане“ и Йордан Тодоров Тенчев от „БСП за България“.  

Предлагам да преминем към гласуване.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма.  

Решението е № 2117-МИ/29.08.2023 г.  

Следващ докладчик – госпожа Стоянова. Заповядайте.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, предлагам ви 

проект на решение за назначаване на Общинска избирателна 

комисия в община Средец, област Бургас.  

В Централната избирателна комисия с писмо с вх. № МИ-06-

260/248 от 28 август 2023 г. от кмета на община Средец е постъпила 

преписка с всички изискуеми по закона и нашето решение 

документи във връзка с проведените при кмета консултации за 

състава на общинските избирателни комисии. Присъствали са 
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всички парламентарно представени партии и коалиции. Постигнато 

е съгласие между техните представители за състава на Общинската 

избирателна комисия.  

Предвид това ви предлагам да вземем решение с което 

отправеното предложение за състава на Общинска избирателна 

комисия в община Средец, област Бургас, в състав от 11 членове да 

бъде прието. Съставът е както следва: председател – Ирина 

Димитрова Камбурова-Тунтева, предложена от ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели – Деяна Петрова Добрева от „Възраждане“, Иван 

Йорданов Цонев от ДПС, Кета Михайлова Желязкова от „БСП за 

България“, Димитрина Великова Сунгова от „Има Такъв Народ“; 

секретар – Бончо Василев Богданов, предложен от „Продължаваме 

Промяната – Демократична България“; и членове – Велка Гатева 

Трифонова и Валерия Светлинова Асенова от ГЕРБ-СДС, Яна 

Иванова Ставрева и Станка Йорданова Караджова от коалиция 

„Продължаваме Промяната – Демократична България“, и Йовко 

Георгиев Йовков от „Възраждане“.  

На назначените членове да се издадат удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма.  

Моля да гласуваме проекта на решение.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

Решението е №2118-МИ/29.08.2023 г.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е проект за 

решение за назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Ихтиман, Софийска област.  

В Централната избирателна комисия с писмо с вх. № МИ-06-

260/220 от 28 август 2023 г. от кмета на община Ихтиман е 

постъпила преписка от проведените консултации за състав на 
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Общинската избирателна комисия, на които  консултации са 

присъствали всички парламентарно представени партии и коалиции 

и е постигнато съгласие между техните представители за състав на 

Общинската избирателна комисия.  

Поради което предлагам да бъде взето решение, с което да 

бъде назначен състав  Общинска избирателна комисия в община 

Ихтиман, Софийска област, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Даниел Грънчаров, предложен от ГЕРБ-СДС, зам.-

председатели – Борислав Пашунов от „Продължаваме Промяната –

Демократична България“, Зоя Иванова Иванова от „БСП за 

България“, Емил Димитров Митев от партия „Възраждане“, 

Светлана Христова Благоева от партия „Има Такъв Народ“; секретар 

– Илия Богданов Белитов от партия ДПС; членове – Стоян Дойчев и 

Анелия Пандезова, предложени от ГЕРБ-СДС, Станислава Ангелова 

Стоянова и Мариета Юриева Козлова от коалиция „Продължаваме 

Промяната – Демократична България“, и Виктория Викторовна 

Чобанова, предложена от партия „Възраждане“.  

На назначените членове да се издадат удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

Решението е №2119-МИ/29.08.2023 г.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, в тази точка във връзка с 

преписките по назначаване на други общински избирателни комисия 

искам да ви предложа няколко писма, които да бъдат изпратени до 

политическите сили, в чиито предложения има някои непълноти и е 

необходимо да бъдат допълнени документите.  
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В моя папка с проектен номер 7466 ви предлагам писмо до 

коалиция „Продължаваме Промяната“ във връзка с предложен от тях 

за член на Общинската избирателна комисия в Ново село, област 

Видин, предложена за член госпожа Даринка Доновска да бъде 

представен допълнително документ, за да може да бъде 

удостоверено нейното съответствие с изискването да притежава 

висше образование, или да бъде представено ново предложение за 

член на Общинската избирателна комисия.  

Моля да гласуваме това писмо.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Другите две писма, които предлагам 

да бъдат гласувани едновременно, тъй като се отнасят до идентично 

съдържание – представяне на диплома от чуждестранно висше 

училище, без да е представен документ за удостоверение за 

признаване на придобитото висше образование. Предлагам да се 

гласуват заедно. Едното писмо е с проектен номер 7467, а другото е 

7468 съответно до партия „Възраждане“ и до коалиция „БСП за 

България“ – да бъдат представени необходимите документи или да 

бъдат направени нови предложения, като е посочен срок не по-късно 

от 7 септември, предвид предстоящите срокове за назначаване на 

общинските избирателни комисии.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, аналогичен случай. Предлагам 

да гласуваме заедно с писмата на колегата Стоянова, още едно 

писмо във връзка с назначаване на Общинска избирателна комисия в 
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община Болярово, област Ямбол, до председателят на партията и 

представляващ „Има Такъв Народ“ – на предложения кандидат           

Р.                  П.             К. е представена диплома от Университет в 

Украйна – Киевския славистичен университет, тя само е преведена, 

няма представено удостоверение от НАЦИД, че е призната 

дипломата за висше образование. Поради което ви предлагам да 

изпратим писмо не по-късно от 7 септември да бъде изпратен 

документ или да бъде направено ново предложение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания или други предложения?  

Подлагам на гласуване общо изпращането на писмата до 

представляващите партиите „Възраждане“, БСП и „Има Такъв 

Народ“ във връзка с предложения за назначаване на членове на 

общинските избирателни комисии, съобразно направените доклади.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

 

Колеги, продължаваме с точка 7 от дневния ред:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВА НА ОИК – ОПАКА, ОБЛАСТ ТЪРГОВИЩЕ.  

Господин Димитров, заповядайте.  

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател.  

Колеги, в моята папка има едно решение относно промени в 

състава на ОИК – Опака, област Търговище.  

Постъпило е писмо със съответен входящ номер от          М. 

К. – кмет на община Опака, с което предлага да бъде направена 

промяна в състава на ОИК. Към писмото има приложено 

предложение от Мирослав Георгиев, който е упълномощен 
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представител на коалиция „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“, с което се предлага на мястото на 

назначената за секретар на ОИК           Н.            А.       Б. да бъде 

назначена Росица Руменова Тодорова. 

Имаме оригинал на молба от Н.         А.              Б. за 

освобождаването ѝ, причините са медицински. Имаме декларация и 

копие от дипломата за завършено висше образование на Росица 

Руменова Тодорова. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57 и чл. 51 от 

Изборния кодекс предлагам да решим:  

„Освобождава като секретар на ОИК – Опака, област 

Търговище, Н.           А.            Б.     със съответното ЕГН. 

Назначава за секретар на ОИК – Опака, Росица Руменова 

Тодорова със съответното ЕГН. 

На назначения секретар на ОИК да се издаде удостоверение.“  

Тъй като преди това не сме издавали, няма да го променяме. 

Това е предложението.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Колеги, моля да гласуваме отново проекта на решение, 

докладван от колегата Димитров. Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма.  

Решението е № 2120-МИ/29.08.2023 г.  

 

Продължаваме с точка 4 от дневния ред:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

ИНИЦИАТИВНИ КОМИТЕТИ В ОИК ЗА УЧАСТИЕ В ИЗБОРИТЕ 
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ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 

29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Заповядайте, госпожо Матева.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, в папка с моите 

инициали има проект на решение за регистрация на инициативни 

комитети в общинските избирателни комисии за участие в изборите 

за общински съветници и кметове.  

Проектът на решение, който ви предлагам, е обсъждан 

няколко пъти в работна група. В т. 2 можете да видите корекцията, 

която съм направила след последното обсъждане. Не смятам да го 

представям подробно.  

Описани са приложенията, съобразно номерата на изборните 

книжа, които са приети, датите са съобразени, така че ви предлагам 

да гласуваме проекта.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения.  

Колеги, има ли предложения по проекта на решение, 

докладван току-що.  

Колеги, моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 3 (Камелия 

Нейкова, Росица Матева и Севинч Солакова).  

Решението е № 2121-МИ/29.08.2023 г.  

 

Преминаваме към точка 5: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

КАНДИДАТИТЕ В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И 

ЗА КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Госпожо Георгиева, заповядайте.  
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви проект на 

решение за регистрация на кандидатите в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

Решението е обсъдено нееднократно в работни групи, като са 

съобразени направените предложения. Синхронизирано е с 

изборните книжа, които приехме и по които се работи.  

Предлагам ви още веднъж да погледнете текста на решението 

и ако нямате възражения да го гласуваме.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта, 

докладван от колегата Георгиева, има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 4 (Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Росица Матева и Севинч Солакова).  

Колеги, Решението е № 2122-МИ/29.08.2023 г.  

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути.  

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия.  

Продължаваме с доклади в точка първа: Проекти на решения 

относно назначаване съставите на ОИК в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г.  

Господин Баханов, заповядайте.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател.  

Уважаеми колеги, предлагам на вашето внимание 

проекторешение за назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Радомир, област Перник.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260/225 от 29 август 2023 г. от кмета на община Радомир, 
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област Перник, с предложение за състав на Общинската избирателна 

комисия в общината. 

Представени са всички изискуеми документи съгласно 

Изборния кодекс и наше Решение № 1962-МИ от 04.08.2023 г.. 

Видно от тези документи, консултациите са проведени при 

спазване на изискванията на чл. 76 от Изборния кодекс и в същите са 

участвали представители на парламентарно представените партии и 

коалиции. Видно от протокола е постигнато съгласие между 

участниците в консултациите по отношение на състава на 

Общинската избирателна комисия в община Радомир. 

Предвид изложеното и на основание разпоредбите Изборния 

кодекс предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

следното решение:  

Назначава Общинска избирателна комисия в община 

Радомир, област Перник, в състав от 11 членове, както следва: 

председател – Катя Василева Иванова от ГЕРБ-СДС; зам.-

председатели – Теменужка Кирилова Михайлова от ПП-ДБ, Георги 

Димитров Георгиев от „Възраждане“, Анна Николаева Софрониева 

от „БСП за България“ и Мариана Димчова Симеонова от ИТН; 

секретар – Радосвета Емилова Кирова от ДПС; членове – Людмила 

Миткова Петрова и Владин Василев Владимиров от ГЕРБ-СДС, 

Максим Ивайлов Максимов и Славка Стоянова Борисова от ПП-ДБ, 

и Вероника Бойкова Серафимова от „Възраждане“.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект?  

Моля да гласуваме.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2123-МИ/29.08.2023 г.  

Госпожо Стоянова, заповядайте.  
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ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение за назначаване на Общинска избирателна комисия в 

община Етрополе, Софийска област.  

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-06-260/129 от 25 август 2023 г. от кмета на община Етрополе, 

Софийска област, ведно с приложена преписка от проведените при 

кмета консултации, която съдържа изискуемите документи, съгласно 

Изборния кодекс и наше решение. На консултациите са присъствали 

представители на парламентарно представените партии и коалиции, 

между които е постигнато съгласие за състава на Общинска 

избирателна комисия в община Етрополе.  

На това основание и изложените в проекта на решението 

правни основания ви предлагам Централната избирателна комисия 

да вземе решение, с което да назначи Общинска избирателна 

комисия в община Етрополе, Софийска област, в състав от 11 

членове, както следва: председател – Лазарина Василева Бонева-

Харалампиева, предложена от партия „Възраждане“; зам.-

председатели – Цветина Петкова Борисова от ГЕРБ-СДС, Тихомир 

Петков Василев от „Продължаваме Промяната – Демократична 

България“, Антон Неделчев Тепавичаров от партия ДПС и Тони 

Ангелов Муканов от партия „Има Такъв Народ“; секретар – Николай 

Красимиров Милчев, предложен от коалиция „БСП за България“; 

членове – Стефани Тихомирова Тодорова и Елена Александрова 

Симова от ГЕРБ-СДС, Маргарита Стаменова Цветкова и Теодора 

Любенова Лазарова от коалиция „Продължаваме Промяната – 

Демократична България“, и Дамян Веселинов Димитров от партия 

„Възраждане“.  

На назначените членове да се издадат удостоверения.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Колеги, моля да гласуваме проекта на решение.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2124-МИ/29.08.2023 г.  

Колеги, продължаваме с доклад в точка 2 от дневния ред – 

Доклади по административни преписки.  

Госпожо Матева, заповядайте.  

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, моля да се 

запознаете с предложения за следващи материали от разяснителната 

кампания, които са в днешното заседание извън всички папки. Над 

банера, който докладва колегата Солакова преди обяд, има три 

предложения. Едното е за съобщение за регистрацията на партии и 

коалиции от 4 септември до 17,00 ч. на 13 септември. Другото е за 

регистрацията в общинските избирателни комисии от 14 септември 

до 18 септември. И следващото е може ли избирател, подкрепящ 

регистрацията на независим кандидат, да бъде в повече от един 

списък? Разбира се, за интернет страницата на Централната 

избирателна комисия ще бъде със съдържанието в долната част, 

както одобрихме в предиобедната част визията.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по трите 

проекта на банер имате ли изказвания и предложения, като в двата 

банера, които са свързани с регистрациите, да се посочи и началния 

час по отношение на регистрацията в ЦИК. По отношение на 

регистрацията в общинските избирателни комисии само датата, от 

която ще започнат регистрациите и да отпадне текстът посочен в 

скоби. Така разбрах.  

Заповядайте, госпожо Ганчева.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Аз предлагам да одобрим само 

първи и трети банер, ако ще одобряваме, защото разяснителната 

кампания на Централната избирателна комисия следва да бъде 

свързана с ясни послания до адресатите си.  

По първото съобщение имаме прието решение, където мисля, 

че правилният номер е цитираният. Това дали ще махнем или ще 
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сложим решенията, така или иначе ние нямаме принципно решение 

за регистрация на местни коалиции и партии в общинските 

избирателни комисии. Мисля, че следва да одобрим банера тогава, 

когато носи цялата информация. Да, вярно е, че по хронограмата е 

определен крайният срок и не може по-нататък да се приемат 

документи, но пък в крайна сметка защо не даваме цялата 

информация с банера, а одобряваме само за да пуснем банерите.  

Предлагам банерът, който касае ОИК, да отпадне с оглед на 

това, че нямаме принципно решение. И още повече има множество 

въпроси, аз ги поставих миналата седмица, във връзка с 

регистрацията на местните коалиции, но няколко пъти на работна 

група не се обсъди този въпрос. Биват задавани, ние отделно 

членовете си говорим, че изказваме лично мнение, но в крайна 

сметка разяснителната кампания следва да е свързана с ясни и точни 

послания на ЦИК.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения? Има ли други предложения?  

Колеги, по отношение на предложенията за банера, който 

касае сроковете в ОИК за партии и коалиции, местни коалиции и 

инициативни комитети съгласни ли сте малко по-късно да го 

публикуваме, след принципното решение?  

Колеги, подлагам на гласуване да одобрим банера за 

регистрацията на партии и коалиции в ЦИК с направеното 

допълнение и банера за въпроса, поставен с регистрацията на 

независим кандидат.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

 

Продължаваме с точка 6 от дневния ред:  
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТКРИВАНЕ НА 

СЪСТЕЗАТЕЛНА ПРОЦЕДУРА С ДОГОВАРЯНЕ ЗА ВЪЗЛАГАНЕ 

НА ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА С ПРЕДМЕТ: „ДЕЙНОСТИ ПО 

ОСИГУРЯВАНЕ НА МАШИННОТО ГЛАСУВАНЕ В СТРАНАТА 

В ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА КМЕТОВЕ НА 

29 ОКТОМВРИ 2023 Г.“  

Господин Войнов, заповядайте.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от за директор на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-09-258 от днешна дата. Тя е относно изготвен проект на 

решение за откриване на обществена поръчка чрез състезателна 

процедура с договаряне ведно с документация. Подготвен е проект 

за обществена поръчка – състезателна процедура с договаряне с 

обособени позиции с обособена позиция едно – „Профилактика, 

диагностика, подготовка и инсталиране на операционна система и 

приложния софтуер, параметризиране и окомплектоване на 

специализирани устройства за електронно машинно гласуване, 

техническо обслужване на СУЕМГ в предизборния и изборния ден 

по места и осигуряване на център за поддръжка при възникнали 

проблеми със СУЕМГ“. И обособена позиция № 2 – „Транспорт на 

СУЕМГ до избирателните секции и логистично осигуряване на 

СУЕМГ в предизборния ден и след изборите“. Посочени са 

основанията, на които се открива състезателната процедура.  

Изготвена е счетоводна справка за прогнозните разходи за 

дейностите по осигуряване на машинно гласуване за изборите на 29 

октомври и евентуален втори тур. Посочена е прогнозната стойност. 

В прогнозната стойност е включена опция за всяка от обособените 

позиции по отношение на евентуалния втори тур.  

Предлага се комисията да разгледа и одобри представените 

документи. В тази връзка те бяха разгледани на работна група и ви 

предлагам в моя папка проект на решение относно откриването на 

състезателна процедура с договаряне за възлагане на обществена 

поръчка с предмет „Дейности по осигуряване на машинното 
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гласуване в страната в изборите за общински съветници и за кметове 

на 29 октомври 2023 г. и при евентуален втори тур“ с посочените 

обособени позиции, както ги казах преди малко.  

Процедурата е само по тези две позиции, тъй като относно 

доработването на софтуера за СУЕМГ това е от компетенциите на 

„Смартматик“ и за него ще трябва да вземем отделно решение.  

В настоящото решение подробно е мотивиран изборът на 

горепосочената процедура, тъй като той е свързан с текстовете в 

Изборния кодекс, сроковете по хронограмата и осигуряването на 

ефективност при разходването на публични средства.  

Предвид изложеното предлагам да вземем следното решение.  

Първо, да открием състезателна процедура с договаряне за 

възлагане на обществена поръчка с предмет „Дейности по 

осигуряване на машинното гласуване в страната в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. и при 

евентуален втори тур за кметове“ съгласно техническите 

спецификации с две обособени позиции, които преди малко казах 

кои са.  

Второ, техническите спецификации са по обособени позиции, 

съответно има техническа спецификация по обособена позиция № 1 

и техническа спецификация по обособена позиция № 2.  

Трето, предлагам да одобрим документацията и обявлението 

за откриване на процедурата.  

Прогнозната стойност на обществената поръчка е в размер на 

8 млн. и 310 хил. лв. за двете позиции общо, като тя е определена на 

база цената на обществената поръчка от изборите на 2 април.  

В диспозитива на решението е посочен редът за осигуряване 

на необходимите за целта средства, гаранцията за изпълнение на 

всяка от обособените позиции, критериите за възлагане и 

отговорните длъжностни лица.  

В заключение отново предлагам да обсъдим и да приемем 

проекта за решение заедно с цялата документация за откриване на 
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обществената поръчка. Има и контролен лист за предварителен 

контрол.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

господин Чаушев.  

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Моето изказване е, разбира се, 

диференциация. Тук в случая правим обществена поръчка за 

транспорт и евентуално едни допълнителни дейности по отношение 

на обучение на техници и тъй нататък, включително и профилактика 

и тъй нататък. Тези думички – „профилактика“ и „гаранция“ са 

много странни, най-малкото точно какви действия се вършат и от 

кого. Защото покрай профилактика току виж се бърника и там, 

където не трябва. Това е едно.  

Ако още сега, покрай оправданието за профилактика, току-

виж някои нещица се бъркат, включително и до платките? Но, все 

едно.  

Тезата, която исках да развия, е следната. Тук се появи, 

въпреки тази предметна област и нещо си за програмирането, което 

не е предмет на това разискване, още повече че се появи и думичката 

„компетентност“ била само и единствено на „Смартматик“. Не! 

„Смартматик“ може да бъде изпълнител, но не е само и 

единственият компетентен да направи някои си програми за точното 

произвеждане на изборите. Ние затова сме питали, уточнения при 

какви условия ще ни го изработите, при  какви условия съответните 

авторски права ще си ги уредим за местните избори. Тъй че 

единствените компетентни не са само „Смартматик“, може би и 

някои държавни институции. Затова реагирах. Да си използваме 

точно думичките, най-малкото че проблемът не става в момента за 

програмното осигуряване на тези избори.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания има ли?  

Проектът на решение е с проектен номер 2178. Моля да 

погледнете по него има ли предложения и изказвания.  
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Колеги, ако няма изказвания и предложения, предлагам на  

гласуване решение с проектен номер 2178.  

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма.  

Решението е № 2125-МИ/29.08.2023 г.  

Колеги, други доклади има ли?  

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия. Насрочвам следващото за утре – 

30 август, от 13,30 ч. Благодаря ви.  

 

(Закрито в 18,03 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       Камелия Нейкова  

 

    СЕКРЕТАР:  

   

       Севинч Солакова  

 

 

Стенографи:  

  Стефка Аличкова   

 

  Нина Иванова  


